

KRITERIA PERMARKAHAN LAMAN WEB PTJ UniMAP 2017

KRITERIA	BUTIRAN	MARKAH
Penggunaan ayat 'Laman Web Rasmi'	- Di ruang atas header laman utama	1
Panjang Laman Utama	- Panjang laman utama tidak lebih dari 3 kali ' <i>scrolls</i> ' / 2 kali ' <i>page down</i> '	1
Enjin Carian	- Fungsi carian tidak boleh menggunakan ' <i>3rd party</i> ' - <i>Contoh: google search</i>	2
Look and Feel	- Markah penuh diberi jika laman web siap dibina. Tidak perlu rekaan yang canggih asalkan sedap mata memandang. - Memastikan ' header ' dan ' footer ' adalah sama bagi kesemua halaman	2
Pelbagai Bahasa	- Markah penuh diberi jika : • Laman web English version dibangunkan • Laman web 2 versi (English dan Melayu) dibangunkan - Tiada markah diberi jika hanya laman web versi Melayu dibina	10
MENU INFO UMUM		
Latarbelakang	- Pengenalan/ latarbelakang tentang PTj, sejarah, fungsi dan perkhidmatan yang disediakan	2
Misi & Visi / Objektif	- Misi & visi setiap PTj	2
Carta Organisasi	- Carta organisasi terkini setiap PTj	2
Piagam Pelanggan	- Piagam bagi khidmat yang diberi oleh sesebuah PTj	2
MENU HUBUNGI KAMI		
Hubungi Kami	- Menyediakan nombor dan alamat untuk dihubungi	1
Direktori Staf	- Senarai staff PTJ - Bukan carta organisasi - Perlu ada gambar, nama penuh, jawatan, email dan nombor telefon pejabat.	5
Maklumbalas	- Borang maklumbalas dalam laman web.	2
Maklumbalas Auto-notifikasi	- Paparan selepas ' submit button ' ditekan dalam borang ' feedback '. - Perlu menyatakan jumlah hari yang akan diambil untuk memberi maklumbalas kepada pengguna.	1

MENU GALERI		
Video	<ul style="list-style-type: none"> - Video yang mencerminkan identiti PTJ - SELAIN video berkaitan UniMAP seperti korporat UniMAP & Sedekad Gemilang. - Contoh : ceramah, seminar, aktiviti, <i>knowledge sharing</i>, dll. - Fail video : MOV, MP4, FLV 	5
Audio	<ul style="list-style-type: none"> - Lagu atau audio yang mencerminkan identiti PTJ. - SELAIN lagu-lagu rasmi UniMAP seperti Wawasanku, Sedekad Gemilang, Semangat UniMAP, Dirgahayu Tuanku - Contoh audio : ceramah, kuliah, seminar, ucapan aluan Ketua Jabatan, <i>knowledge sharing</i> dan sebagainya. - Contoh Fail audio : MP3, WAV 	5
MENU MUAT TURUN		
Arkib	<ul style="list-style-type: none"> - Merupakan koleksi fail yang disediakan dalam laman web - Koleksi fail hendaklah disimpan dalam '<i>archive</i>' secara tahunan/ bulanan / mingguan - Contoh : Arkib koleksi gambar, buku, berita, aktiviti, komen dll. 	10
Penerbitan	<ul style="list-style-type: none"> - WAJIB ada koleksi 'Rich File' dlm bentuk pdf, doc, atau ppt. - Contoh: Borang, Manual Pengguna, etc - Tiada markah diberi jika :- <ul style="list-style-type: none"> ▪ Hanya senarai tajuk penulisan sahaja dipaparkan ▪ Hanya teks dan bahan penerbitan dipaparkan. Perlu disertakan dengan 'ikon pautan' ke fail pdf, doc, ppt. - Markah 10 tetap diberi jika hanya 1 fail penerbitan diletakkan. - Markah akan ditolak pada penilaian seterusnya jika tiada pertambahan penerbitan dimasukkan atau fail tidak dapat dibuka '<i>broken file</i>'. 	10
MENU PAUTAN PANTAS		
Pautan Bantuan	<ul style="list-style-type: none"> - Paparan berkenaan bantuan kepada pengguna untuk melayari laman web PTJ. - Contoh: menyediakan pautan atau fail yang boleh digunakan untuk melayari laman web PTJ dengan lebih baik. ▪ Contoh: link ke laman web Google Chrome untuk muat turun atau meletakkan software Google Chrome yang boleh dimuat turun dari web PTJ 	2
Soalan Lazim	<ul style="list-style-type: none"> - Soalan lazim berkenaan PTJ - Tiada markah diberi jika FAQ diambil dari laman web utama UniMAP. 	2
Peta Laman	<ul style="list-style-type: none"> - Peta laman yang menggunakan sambungan CMS Joomla 	2

SULIT

Senarai Pusat Pengajian	- Khidmat pautan ke Laman web Pusat Pengajian (WAJIB senarai 12 Pusat Pengajian) - Boleh juga diletakkan di modul tepi laman web utama	4
Senarai Jabatan	- Khidmat pautan ke laman web PTJ yang berkaitan . - Hanya perlu masukan senarai pautan ke laman web PTJ yang 'sekumpulan'. Contoh: Pautan Jabatan/Unit - Boleh juga diletakkan di modul tepi laman web utama	2
KANDUNGAN		
Pengumuman / Aktiviti akan datang	- Pengumuman semasa berkenaan aktiviti, berita dll. - Perlu dikemaskini. Pengumuman yang telah melepasi tarikh peristiwa, tidak akan diberi markah. - Tarikh kemaskini perlu dipamerkan bagi setiap artikel yang ada	8
Website Counter	- Untuk memantau jumlah pengunjung laman web anda	2
Tiada Pautan Putus	- Tiada paparan error ' 404 page not found ' - Tiada markah diberi walaupun hanya 1 pautan putus - Boleh pastikan dengan menggunakan : http://validator.w3.org	2
SUSUNAN FOOTER KANAN		
Logo dan link ke laman web rasmi UniMAP	- Di letakkan di footer dan berfungsi apabila di klik - Pautan http:// www.unimap.edu.my	1
Logo dan link ke MyGov	- Di letakkan di footer dan berfungsi apabila di klik - Pautan http:// www.malaysia.gov.my	1
Logo dan link ke MSC Malaysia	- Di letakkan di footer dan berfungsi apabila di klik - Pautan http:// www.mscomalaysia.my	1
Logo MQA	- Di letakkan di footer	1
Logo SQA	- Di letakkan di footer	1
Logo QS 5 Star	- Di letakkan di footer	1
Pemberitahuan "Paparasi Terbaik"	- Di letakkan di footer - Contoh : Paparasi terbaik menggunakan Mozilla Firefox dan Google Chrome, Resolusi 1280 x 768	1
SUSUNAN FOOTER KIRI		
Polisi Keselamatan	- Di ruang bawah footer	1
Dasar Privasi	- Di ruang bawah footer	1
Penafian	- Di ruang bawah footer	1
Hakcipta	- Di ruang bawah footer	1
Alamat PTj	- Di ruang bawah footer	1
No Tel PTj	- Di ruang bawah footer	1
JUMLAH KESELURUHAN:		100